
Referat fra generalforsamlingen 27. september 2023 kl. 19.30, afholdt på Mou Hotel 

1. Valg af dirigent: Søren Schmidt blev foreslået og valgt. Konstaterede at generalforsamlingen var 

lovlig indvarslet og gennemgik kort dagsordenen. 

2. Beretning: Kort referat, udførligt nyhedsbrev følger:  Henrik forelagde beretningen for det 33. 

regnskabsår, kom bl.a. ind på de udfordringer der har været i årets løb med energipriser. Vi har 

været begunstiget af den milde vinter. Gennemgik kort produktionsfordelingen, det er lykkedes af 

bruge mindre gas. Kom ind på dialogmødet i december, og opfordrede igen medlemmerne til at 

komme til bestyrelsen for oplysninger, spørgsmål og kritik i stedet for at agere som 

”skyggebestyrelse”. Stiller op til genvalg, men vil fremover prioritere sin familie m.v. højere. Takkede 

Thomas for stort arbejde med implementering af LER2,0, og takkede Kjeld for 25 års arbejde i 

bestyrelsen og overrakte ham en erkendtlighed. Beretning blev godkendt. 

3. Det reviderede årsregnskab fremlægges af revisoren til godkendelse. Revisor Thomas Pedersen 

fremlagde årsregnskabet, der blev godkendt. 

4. Budget for indeværende driftsår fremlægges. Thomas Pedersen fremlagde budget, få spørgsmål 

blev besvaret. 

5. Forslag fra Bestyrelsen: ingen forslag 

6. Indkomne forslag: Ingen forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: på Valg Henrik Saarup, Jens Jensen og Tommy Jensen. Henrik og 

Jens genopstiller. Tommy ønskede ikke at genopstille bl.a. på grund af arbejdsmæssige forhold. 

Bestyrelsen foreslog Per Madsen, der har været suppleant i det forløbne år. Der blev foreslået et par 

kandidater fra salen, alle afslog at opstille. Valgt blev Henrik Saarup, Jens Jensen og Per Madsen. 

8. Valg af suppleanter: Brian Thomsen blev genvalgt, Tommy Jensen blev valgt. 

9. Valg af revisor Redmark blev genvalgt 

10. Eventuelt: Der blev stillet spørgsmål om bestyrelsens honorar, der blev besvaret. Der blev stillet en 

del spørgsmål om el-kedel projektet, om hvorfor det ikke var i budget, hvordan det påvirker 

kontrakten med halm-varme, tilbagebetalingstiden m.v. Spørgsmålene blev besvaret såvidt det var 

muligt. Et medlem fortalte om stor reparationsudgift på unit, men det har værket ingen indflydelse 

på. En forbruger udtalte stor ros til bestyrelsen og deres arbejde med at sikre lav varmepris 

    

Dirigenten takkede for god ro og orden og erklærede generalforsamlingen for afsluttet kl. 20.38 


